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Geacht college, 
 
Fractie Bastiaans is blij te lezen dat na jaren van toenemende overlast en schade op bovengenoemde 
punten een beheerplan is gemaakt. Onderstaand enkele vragen omtrent enkele programma’s. 
 

1. Het beheer van oevers en beken is deels de verantwoordelijkheid en voor rekening van het 
Waterschap en deels voor de gemeente. Wij zien vaker afwijkend onderhoud en vragen ons 
af of de gemeente samen optrekt met het Waterschap in kosten en planvorming, of dat deze 
zich beperkt tot enkel de eigendommen van de gemeente? Uw kaart geeft gebieden weer 
van beide beheerders.  

2. Mocht bovenstaande zich beperken tot enkel de eigendommen van de gemeente, hoe schat 
men dan de kans in dat; 
a. Bevers juist actiever worden in de gebieden van het Waterschap? 
b. Bent u bereid om inwoners die hierdoor meer getroffen worden door juist de Bever in 

gebieden te verdringen welke niet meegenomen worden in uw plannen, financieel te 
compenseren? Of bent u bereid om ook deze gebieden wel of niet samen met het 
Waterschap aan te pakken? 

c. Berenklauw en Duizendpoot voldoende effectief worden bestreden, zonder nadelige 
gevolgen voor aangrenzende gebieden (of nagenoeg aangrenzende gebieden, = binnen 
10 meter) van het Waterschap? 

3. Welke reden(en) geeft het Waterschap aan om niet te participeren in de plannen voor zowel 
uitvoering als kosten? 

4. Welke stappen heeft u ondernomen richting het Waterschap en eventueel Provincie 
Limburg? Graag uitvoerig en helder antwoord in een feitenrelaas. 

5. U geeft aan dat beschoeiing niet effectief werkt bij ondergraving door bever(s). Dat in 
tegenstelling van de reactie van de deskundige van de Provincie Limburg. Bij een werkbezoek 
wezen zij erop dat beschoeiing effectief zal werken, mits deze tenminste 1 meter onder de 
waterspiegel wordt aangebracht. Bent u bereid om dit nog eens te heroverwegen en een 
nieuwe kosten/batenanalyse te maken? 

6. U geeft aan dat er ontheffing is voor het uitplaatsen van de bever in en rond het risicogebied 
van Maasveld te Tegelen tot 1 mei 2023. U presenteert uw beverbeheerplan pas na deze 
datum. Waarom communiceert u deze datum als deze al verstreken is? Had u niet optimaal 
gebruik kunnen maken van deze ontheffing? Op 9 mei heeft ondergetekende vragen gesteld 
over deze maatregel, maar nog geen antwoord mogen ontvangen 
https://gemeenteraad.venlo.nl/Documenten/VVD-Blijvende-overlast-bevers.pdf . 

7. Wanneer start u met uitvoering van beide beheerplannen? 
 

Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
Fractie Bastiaans 
Leon Bastiaans 
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